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عده ای رجاله لشکر صهیونیست ها شده اند و برهنگی، بدحجابی و بی حجابی انجام می دهند؛ می خواهند اساس خانواده را از

هم بپاشند.

 
لطف االله دژکام در خطبه های نماز جمعه شیراز؛ 

لطفاالله دژکام در خطبه های نماز جمعه شیراز اظهار داشت:

سیاست های کلی نظام اسلامی باید برخواسته از معارف و معنویات دین اسلام باشد. بحث سیاست گذاری های کلی در قانون
اساسی جمهوری اسلامی جزء وظایف رهبر شمرده شده است یعنی سیاست گذاری باید به وسیله رهبر انقلاب و ولی فقیه

انجام گیرد. 

به گزارش اسپادانا خبر، دژکام تاکید کرد:

اگر کوتاهی رخ داده در مسائل فرهنگی و اقتصادی و امثال اینها باید ببینیم چه کسی دستورات رهبر را انجام نداده است و چه
کسی طبق قانون به وظایف خود عمل نکرده است؟و الا اینکه به صورت کلی بگوییم هیچ کس کار نمی کند درست نیست. 

نماینده ولی فقیه در فارس ادامه داد:

اگر کشور مقتدر می خواهیم باید خانواده درست داشته باشیم. امروز شما کوچه و خیابان را نگاه کنید، برادران و خواهران در
کوچه و خیابان های ما دست دشمن آمده است که خانواده را از هم بپاشد و معلوم است چه می کنند. این نتانیاهو کودک کش

که خدا لعنتش کند در پارلمان اروپا در مورد ایران رسما این جمله را گفته است که اگر می خواهید ایران را به هم بریزید
خانواده های ایرانی را به هم بریزید. برخی چگونه این کار را می کنند؟ متأسفانه عده ای رجاله لشکر صهیونیست ها شده اند و

این کار را انجام می دهند، کارهایی مثل برهنگی، بدحجابی و بی حجابی که اگر نگاه سیاسی به این اقدام کنید، این دارد
عملیاتی که نتانیاهو طراحی کرده اجرا می کند و این معصیت ساده نیست بلکه می خواهد اساس خانواده را از هم بپاشد. بعد
مشروب خواری و از این قبیل مسائل را درست می کنند و جوان را از اینکه بخواهد تشکیل خانواده دهند به سمت این مسائل

منحرف می کنند، آنها می خواهند اساس خانواده را در نظام اسلامی از هم بپاشند. 

وی گفت:

جبهه مقاومت در لبنان وظیفه اش یک چیزی است، در سرزمین اشغالی یک وظیفه دیگری دارد و در ایران وظیفه جبهه مقاومت
چیز دیگری است و هر کسی باید وظایف خود را درست انجام دهد. خانواده یک کانون الهی و محوری ترین مبنای دینی است.

امام جمعه شیراز همچنین گفت:
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قضیه غزه و مظلومیت مردم فلسطین در این ایام مورد توجه همه جهان اسلام شده است که بیش از ۱۱ هزار کشته از کودک،
زن، مرد، پیر و جوان دارد. در این راستا وظیفههایی گردن من و شماست، ما قبل از هر چیز انسانیم و هر مرامی داشته باشد
وقتی می بینید بچههای مردم تکه تکه می شوند و یک صحنه را ببینیم کافی است که خونمان به جوش بیاید که کاری کنیم البته
در ایران با پویش مردمی حریفت منم الحمدالله معلوم شد که جوان ایرانی پای کار ایستاده است. چندین میلیون جمعیت ایرانی
ثبت نام کرده و ابراز آمادگی کرده اند که حاضرند بجنگند ولی این تحت فرماندهی واحد باید جای دیگری تصمیم گیری شود و

هر چه تصمیم گرفته شود ما مطیع هستیم. 
 

[1] نماز جمعهبرچسب ها: 
[2] حجاب

[3] اسرائیل
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